
 
 

 
SOKOL Zaječice, z. s. 

Zápis ze schůze Výkonného výboru 
konané dne 8. 5. 2024  

 
Přítomní členové VV: P. Šnajberk, J. Kapinos, L. Sadecký, M. Bartoš 
Nepřítomní členové VV: M. Láska 
Přítomní členové KK: M. Staruch, J. Dočekal  
Přítomní hosté: P. Peřinka, M. Dvořák. Daňková, Urbanová 
 
 
1) Fotbal-muži 

a) Cíl je do podzimu sehnat alespoň 2 kluky pro doplnění kádru 
b) Pokuta 1000Kč za zápas v Ostředku – pozdní zahájení zápasu. 

 
2) Fotbal holky/děti 

a) Budeme přihlašovat mladší přípravku, starší přípravku, mladší žáky. 
b) Dorostenky ukončeny pro nedostatečnou hráčskou základnu 
c) Pokuta za odstoupení ze zápasu 2. dorostenecké ligy – 1000,-Kč. Poděkování sedmi statečným, které 

k zápasu v Teplicích nastoupili. Hrozila mnohem vyšší pokuta (20.000,-Kč) 
d) Spolupráce s DFK Bohemians bude pokračovat.  
e) Nové dresy na půl s Bohemians (potřeba koupit pro jednu či dvě kategorie) 
f) Společný nábor koncem prázdnin v Benešově s DFK Bohemians. 
g) Dorostenkám bude umožněn případný přestup do jiných týmů.  
h) Bude se platit za pronájem hřiště Olbramovicím i Pyšelům za dorostenky. Částka bude upřesněna. 
i) V Polovině srpna bude soustředění dětí.  
j) Požadavek na nové podklady na web na Honzu Kapinose. 
k) Objednat branky pro děti 

 
3) Lyžaři 

a) Přístup pro P. Peřinku k nahlížení na podúčet běžkařů v řešení – L. Sadecký. 
b) Letní příprava v plném proudu. 
c) Účast v několika letních běžeckých soutěžích. 

 
4) Multifunkční hřiště 

a) Proběhla schůzka s projektantem. Projekt bude naceněn od dodavatele v nejbližší době (L. Sadecký).  
b) Financování dotací – pomoc od MAS Posázaví – kontaktovat napřímo Sokolem. 30% spoluúčast by 

měla uhradit obec. 
c) Návrh sportů: Volejbal, Nohejbal, Streetbal, Badminton, Malý fotbal, Hokej, bruslení 

 
5) Hospoda 

a) M. Špaček oznámil uvolnění střechy vlivem silného větru. Provozovatel hospody dočasně zabezpečil. 
i) Opravu střechy a záseku řeší D. Pančík, bude řešeno začátkem prázdnin 

 
6) Finance 

a) Kontrola pohybu na účtu: Za RK v pořádku 
b) Zaplacena poslední splátka 29.040,-Kč Ondrovi Hůlkovi za traktůrek na údržbu hřiště. Děkujeme 

Ondrovi za možnost bezúročného splácení traktůrku. 
c) Proplaceni trenéři florballu 

 
7) Dotace 

a) Za děti (Florbal, Fotbal, Lyžaři) zažádáno (247 800,-) M. Láska – čekáme na výsledek 
i) Bude kráceno. Koeficient = 0.98 



 
 

 
ii) M. Láska oznámil, že se vyskytl se problém s podáním žádosti. Podáno 

elektronicky do systému NSA (potvrzeno odeslání žádosti 5.1.24), ale 
žádost neodešla Datovou Schránkou. Řešíme s NSA. Druhé kolo 
pravděpodobně nebude vypsáno. 
 

8) Brigády 
a) Brigáda proběhla, poděkování všem zúčastněným 
b) Zbývá 

i) odvoz zbytku bordelu za buňkou – víceméně hotovo 
ii) pruhy parkoviště (barvu máme) 
iii) výsledková cedule: opravit anténu (L. Sadecký) 
iv) domluvit Bio-popelnici navíc - budeme vyvážet trávu ze sekání hřiště – domluvit u obce (P. 

Šnajberk) nebo alternativa pořízení kontejneru. Zjistit náklady na kontejner a domluvit podmínky 
vyvážení. (P.Šnajberk) 

c) Na jaro 2024 
i) Naplánovat opravu / výrobu laviček za brankou – hotovo,  
ii) Nutno vyřešit zredukování Borovic ve spodní části hřiště. Stromy omezují růst trávy. Lukáš pořeší 

se Starostkou a na brigádě se prořežou nebo pokácí. (Lukáš. S.) – na příště pozvat Marunovi a 
domluvit se 
 

9) Z minulých VV – do příštího VV 
a) Studna: podklady u P. Šnajberka, podat žádost o kolaudaci – v řešení 
b) Zajištění objektu (kontejner, šatny): 

i) Nabídka od SD Jablotron na stole. Bude osloven p. Pirc (SD Jablotron) pro sponzorský dar Jablotron 
ii) P. Šnajberk čeká na alternativní nabídku 

c) Kontejner: zjistit podmínky pojištění věcí uvnitř (M. Láska) – beze změny 
d) Pozemek podél hřiště 378/11: dar od Kačky Roučkové, Sokol zařídí převod a poplatky (M. Láska) 

i) Znovu oslovit Jardu Roučku (M. Láska řeší kupní smlouvu za 1,-) 
 

10) Jiné 
a) Zapomenuté přihlášky z loňského roku dořešit až budou zapsané změny stanov z VH 

i) Ilona Jarošová 
b) Poslat čestné prohlášení člena statutárního orgánu M. Bartošovi – M. Láska 
c) Závlaha hřiště 

i) P. Šnajberk předložil návrh: koupíme materiál a udělme svépomocí. Podklady na materiál včetně 
ceny od J. Tupého. 

ii) J. Kapinos a M. Bartoš se spojí s J. Tupým a domluví možnou realizaci 
iii) Marek Dvořák informuje výbor o nesouladu se zápisem z VH, kde byla priorita multifunkční hřiště, 

která je touto investicí ohrožena. 
Hlasování pro realizaci závlahy: Ano – Sadecký, Šnajberk, Kapinos Zdržuju se – Marek Bartoš 

d) Požadavek na využití hřiště Zajíčkem 21. 6. – Schváleno VV 
e) Zápis z VH 

(1) Po připomínkách od M. Dvořáka zapracováno a předáno v papírové podobě k podpisu. 
(2) J. Šnajberk se i přes opakovanou žádost nevyjádřil 

ii) D. Rais zpracuje podklady pro předání po uzdravení zlomené ruky. 
f) Koupeny ztracené uklízecí prostředky 
g) Požadavek střelců na koupi nových dětských vzduchovek. Odhadovaná cena 12.000,-. Ideálně 3 kusy. 
h) Dětský den proběhl v pohodě a výborná zpětná vazba. 
i) VV vzal na vědomí výsledek obecního referenda, jehož výsledek bude zohledňovat při plánování 

kulturních a sportovních akcí. 
 
 
Příští schůze VV v Oksfordu ve středu 10. 7. 2024 v 19:00 hodin. Všichni jste zváni.  



 
 

 
Zapsal: Lukáš Sadecký 


